

Ledarträff 240321

Närvarande: P12 Panke + Elsa Verveer, F/P18 Madelene Hellström, F12/13 Felix Jaanevald + Anders Eklöv, Kalle Larsson, F15/16 Johan Rehnberg, P/F17 Kristofer Rudin och Magnus Elfving, A-laget Johan Rilde, P09 Magnus Hidström, P14 Peter Thörnell, P15 Magnus Elfving, P10 Herman Pettersson. P13 Riad Yousef. F10/11 Moa Hallin. P16 Patrik Zillén

Kort genomgång från alla lagen!

Information från styrelsen:

- Planplanering inför säsongen: Antagligen kommer 9v9 hålla till på 11v11 under början av säsongen och att A-laget ev kommer spela en del på KG. I övrigt ligger planerna kvar.
- Träningstider KG under våren. Riad + Ali
- Vi önskar få in nya utdrag från belastningsregistret under våren, påminnelsemejler kommer skickas ut.
- Nycklar – Lämna in de som inte används och meddela Felix nummer på de nycklar som är i omlopp.
- Uppmaning att dela lagen i flick-/pojklag direkt efter bollkul för att inte tappa flickorna från föreningen.
- Under mars-april kommer vi att genomgå ett plattformsbyte från Laget.se till SportAdmin. Vi är redan i gång med överflytten och kommer snart kalla ansvarig admin per lag att delta i uppstarts-utbildning för lag-nivå.

Kommittéer:

Vi behöver utöka deltagarantalet i våra kommittéer. Fler deltagare = mindre belastning. Alla lag behöver hjälpa till, måste inte vara en ledare/tränare. Nedan i rött ser ni vart vi behöver fylla på. Prata med era föräldrar på kommande föräldramöten.

- BOKNING – En person som kan hjälpa till med enstaka bokningar (ej huvudansvar).
- SKÖTSEL/ ANLÄGGNING – Två personer saknas, gärna någon med intresse av motorer, skruvande och fixande generellt.
- BIDRAG/ TRIVSEL – Jonas Björk P10
- EKONOMI / SPONSORER – Johan Rehnberg F15/16
- INKÖP – en hjälpperson saknas.

Aktiviteter:

- **Vårcup** – Gemensam cup där alla lag får bjuda in x antal lag för matchspel. Föreningens domare dömer till de yngre lagen. Kiosk finns och bedrivs av föräldrar. Datum? 27/4 kör P15, nån mer som vill vara med?

- Vår-städdag? 5:e Maj.
- SISU – föreläsning – klubb
- HRL utbildning med Johan Rehnberg -Datum kommer!

Övrigt:

- Domarutbildning i klubbens regi (som förra året) leds av Leon Bolinder. Datum för utbildning: DD-DD TT-TT (alla som vill döma 3v3, 5v5 och 7v7 under året måste gå utbildningen, även de som gått den tidigare)
- Nytt städschema uppsatt, glöm inte att städa omklädningsrum och klubbstugans låsta rum.
- Kom och supporta/titta på varandras matcher i föreningen.
- Kan vi återuppta "målvaktslyftet" nu i vår med Jacob Brehmer? Johan kollar av med ÖLFF.
- Införa en säsongsavslutning för hela klubben med föräldramatch lagvis och med en gäst, till exempel en fotbollsprofil, som delar ut medalj/diplom till alla barn/ungdomar.
- SISU – Intresse för att ta hjälp med "locker room talk" och hur man utbildar barn med extra behov. Sömn och kost för tonåringar. Föreläsning om målbilder.
- Mosö cup 3v3 och 5v5! 9/5. Anmäl er direkt till dem, info finns i messenger-tråden.
- Starta upp ett Instagram-konto för klubben som sköts veckovis av lagen.
- Har du en bra idé om hur vi kan utvecklas i föreningen? Roligt initiativ?

Tack för ett trevligt möte!

/Moa Hallin